
MO-MC-LL3 Sunrise Wake up Alarm Clock Nightlight 日出燈光鬧鐘

組件

● 日出喚醒鬧鐘心情燈
● 使用手冊
● 直流USB電線（1A）
● 內置CR2032電池作時間記憶（電池僅用於時

間記憶，不提供電源）。

Composition

● Sunrise Wake Up Alarm Clock Moodlight
● Manual
● DC USB cable (1A)
● Built-in CR2032 battery for time memory

(Battery is used for time memory, not for
power supply.)

特色

● 日出效果的喚醒燈與睡眠用的小夜燈

● 多種自然音效的喚醒鬧鐘

● 多用途：可作閱讀燈、氣氛燈、哺乳燈、小夜燈

● 氣氛燈有兩種模式：單色與多色

● 單色氣氛燈有暖白色可調節亮度，三個亮度

● 多色氣氛燈有五種不同色彩及自動變換模式

● 10分鐘／30分鐘／60分鐘小夜燈計時器

Features

● Wake-up light with sunrise effect & Nightlight for sleep
● Refreshing wake-up alarm with various nature sounds
● Multiple usage: reading lamp, mood light, feeding light, nightlight
● Moodlight in two modes: Single-color moodlight mode & Multi-color moodlight mode
● Warm white moodlight in single color with brightness adjustable in 3 levels
● Multi-color moodlight with 5 different colors and auto color change mode
● 10min/30min/60min nightlight timer



產品詳情 Product Details

1. Nightlight timer setting button 夜燈計時器設定按鈕
2. Time setting button 時間設定按鈕
3. Volume down in the normal mode, Decrease numbers in the setting mode 正常模式時降低音量，設

定模式時降低數字
4. Volume up in normal mode, Increase numbers in the setting mode 正常模式時上升音量，設定模式時

上升數字
5. Short press: Alarm ON/OFF, Long press: Alarm Setting 短按：開關鬧鐘，長按：鬧鐘設定
6. Touch button: brightness adjustment and nightlight color change 觸摸按鈕：亮度調節和夜燈顏色變換
7. DC power jack 直流電源插頭

8. Hour 小時
9. Minute 分鐘
10. AM 上午
11. PM 下午
12. Nightlight timer icon 夜燈計時器標誌
13. Alarm icon 鬧鐘標誌

【使用方法】
將附帶的 DC USB 電線連接到後方的 DC 電源插孔，電源就會開啟，時間會顯示在螢幕上。
* 注意：使用非 5V 1A 的轉接器可能會導致產品故障或損壞。請只使用 5V 1A 的 USB 轉接器（轉接器未包含在
內）。

[How to use]

If you connect the included DC USB cable to the DC power jack in the back, the power will be on and the time
will be displayed on the screen.

* Caution: Using an adaptor other than 5V 1A may cause malfunction or damage to the product. Please use
5V 1A USB adaptor for the better power supply. (Adaptor not included)



時間設定

1. 按下 按鈕開始時間設定。設定時，相應的數字會閃爍，設定順序為12/24小時制>小時>分鐘。

2. 按下「+」或「-」按鈕選擇12小時制/24小時制。按下 按鈕完成設定並繼續進行時間設定。
3. 使用「+」或「-」按鈕增加或減少數字。長按「+」或「-」可以連續增加或減少數字。

4. 按下 按鈕進入下一步。設定分鐘後，時間設定完成。如果在設定時間時15秒內沒有按下按鈕，則回到
先前的設定並返回到時間顯示模式。

5. 為了只設置12/24小時制，短按 按鈕然後按下「+」或「-」按鈕選擇模式。按下T按鈕或 按鈕完成設
定。在12小時制中，上午出現AM圖標，下午出現PM圖標。

Time Setting

1. Press button to start time setting. Corresponding digits will blink while setting and the setting order
is 12/24H mode -> Hour -> Minute.

2. Press ‘+’ or ‘-‘ button to select 12H/24H mode. Press button to complete the setting and go on to
the time setting.

3. Use ‘+’ or ‘-‘ button to increase or decrease numbers. Press and hold buttons to increase or decrease
numbers continuously.

4. Press button to go on to the next step. After setting the minute, time setting is completed. If no
buttons are pressed for 15 seconds while setting time, it returns to previous setting and the screen
goes back to time display mode.

5. In order to set 12/24H mode only, short press button and then ‘+’ or ‘-‘ button to select the mode.

Press T button or button to complete the setting. In 12H mode, AM icon appears in the morning
and PM icon appears in the afternoon.

鬧鐘設定

1. 長按 按鈕開始設定鬧鐘。在設定過程中，相應的數字會閃爍。設定順序為鬧鐘“小時”→ 鬧鐘“分鐘”→
鬧鐘聲音。

2. 使用‘+’或‘-’按鈕增加或減少數字。按 按鈕完成設定。
- 長按按鈕連續增加或減少數字。

按下‘+’或‘-’按鈕選擇7種鬧鐘模式之一。
- 響鈴 + 日出氣氛燈
- 鳥鳴聲 + 日出氣氛燈
- 河流和鳥鳴聲 + 日出氣氛燈
- 雨聲 + 日出氣氛燈
- 海浪聲 + 日出氣氛燈
- 響鈴
- 日出氣氛燈
*日出氣氛燈：從鬧鐘響起前30分鐘開始，逐漸變亮直到時間到達。

按下 按鈕完成鬧鐘聲音設定。屏幕上將顯示 圖案並啟動鬧鐘。

Alarm Setting

1. Press and hold button to start alarm setting. Corresponding digits will blink while setting. The setting
order is Alarm ‘Hour’ -> Alarm ‘Minute’ -> Alarm Sound.

2. Use ‘+’ or ‘-‘ button to increase or decrease numbers. Press button to complete the setting.



a. Press and hold the buttons to increase or decrease numbers continuously.
3. Select a mode among 7 alarm modes by pressing ‘+’ or ‘-‘ button.

a. Bell + Sunrise moodlight
b. Bird sound + Sunrise moodlight
c. River & bird sound + Sunrise moodlight
d. Rain sound + Sunrise moodlight
e. Sound of sea waves + Sunrise moodlight
f. Bell
g. Sunrise moodlight

*Sunrise moodlight: The moodlight is on from 30 minutes before the alarm rings and it slowly
becomes brighter until the time is up.

4. Press button to complete the alarm sound setting. icon will be displayed on the screen and the
alarm will be activated.

鬧鐘和延遲響鬧

1. 短按 按鈕可打開/關閉鬧鐘。
2. 按下「+」或「-」按鈕調整鬧鐘的音量。音量可調節範圍為5至16。長按「+」或「-」按鈕可連續增加或減少數

字。
3. 鬧鐘聲會從小聲逐漸增大。按下任何按鈕可停止鬧鐘。屏幕上會顯示鬧鐘圖標，鬧鐘會在第二天同一時

間響起。
4. 在鬧鐘響起時，如果沒有按下任何按鈕，鬧鐘響5分鐘後停止，然後進入延遲響鬧。在延遲響鬧響起之前

，單色夜燈亮起。延遲響鬧間隔為5分鐘。延遲響鬧在重複一次後停止。延遲響鬧響起時，按下任何按鈕
可停止鬧鐘。

Alarm and Snooze

1. Short press button to turn ON/OFF the alarm.
2. Press ‘+’ or ‘-‘ button to adjust volume of the alarm sound. The volume is adjustable from 5 to 16. Press

and hold ‘+’ or ‘-‘ button to increase or decrease numbers continuously.
3. The alarm sound gradually increases in volume starting from small sound. Press any button to stop the

alarm. Alarm icon is displayed in the screen and the alarm will ring at the same time next day.
4. If no buttons are pressed while the alarm is ringing, the alarm stops after ringing for 5 minutes and then

the snooze is activated. Until the snooze rings, single-color nightlight is on. The snooze interval is 5
minutes. The snooze stops after repeating once. Press any button to stop the alarm when the snooze
rings.

氣氛燈設置

1. 輕觸頂部 按鈕開啟/關閉氣氛燈或更改模式。有單色和多色模式。
- 單色模式：色溫為3000K至3500K，亮度低於250lm。溫暖柔和的橙光營造出舒適宜人的氛圍，3個亮度
可調節。
- 多色模式：具有5種不同顏色的燈光（紅色，藍色，綠色，紫色，黃色）。根據環境改變燈光顏色，或設置自
動顏色變換。

2. 當燈光關閉時，短按 按鈕打開先前設置的燈光模式，長按按鈕打開燈光的另一個模式。

3. 在單色模式下，短按 按鈕操作如下。順序：低亮度 -> 中亮度 -> 高亮度 -> 關閉

4. 在多色模式下，短按 按鈕操作如下。順序：紅色 -> 藍色 -> 綠色 -> 紫色 -> 黃色 -> 自動顏色變換模式
-> 關閉

5. 氣氛燈開啟時，長按 按鈕可切換到單色或多色模式。



Moodlight Setting

1. Touch button on the top to turn ON/OFF the moodlight or change the moodlight mode. There are
single-color moodlight mode and multi-color moodlight mode.

● Single-color Moodlight Mode: The mode has a color temperature of 3000K to 3500K and
luminance below 250lm. The warm and soft orange light creates cozy and comfortable
atmosphere providing brightness adjustment in 3 levels.

● Multi-color Moodlight Mode: The mode has lights in 5 different colors (red, blue, green,
purple, yellow) Change the light color depending on the environment or set auto light
color change mode.

2. When the light is off, short press button to turn on the light in the previously set mode and long
press to turn on the light in the other mode.

3. In the single-color moodlight mode, short pressing button operates as follows.Order: Low ->
Medium -> High -> OFF

4. In the multi-color moodlight mode, short pressing button operates as follows. Order: Red -> Blue ->
Green -> Purple -> Yellow -> Auto color change mode -> OFF

5. When the moodlight is on, press and hold button to change to either single-color or multi-color
moodlight mode.

夜燈定時設置

1. 按底部的T按鈕來設置夜燈計時器。設置順序為10分鐘 -> 30分鐘 -> 60分鐘 -> 計時器關閉

2. 當計時器設置完成後，屏幕上會顯示 圖標。在單色燈模式下，燈光會隨著時間變暗。當設定的時間結
束時，夜燈會自動關閉。

3. 在計時器操作時，單色/多色燈模式可以自由切換。當時間結束時，不論是哪種模式，夜燈都會自動關閉。

Nightlight Timer Setting

1. Press T button at the bottom to set the timer nightlight. The setting order is 10 minutes -> 30 minutes ->
60 minutes -> Timer OFF

2. When the timer is set, icon is displayed on the screen. In the single-color moodlight mode, the light
gets darker over time. When the set time is up, the nightlight turns off automatically.

3. Single-color/Multi-color moodlight mode is freely convertible when the timer is working. When the time
is up, the nightlight turns off in either mode.

注意事項

● 勿用於目的以外的用途。
● 請小心避免觸電和火災。
● 保持遠離兒童的觸及範圍。
● 若產品受損或運作不正常，請勿拆卸或更改。
● 請勿放置於陽光直射的地方。
● 長時間不使用時，請關閉LED燈。
● 請勿在濕潤的地方如浴室或淋浴中使用，並遠離水源。
● 請僅使用附帶的連接線。

Precautions

● Do not use other than the intended purpose.
● Watch out for shock and fire.
● Keep out of reach of children.



● If the product is damaged or not functioning properly, do not disassemble or modify.
● Do not place in an area exposed to direct sunlight.
● Please turn off the LED light when not in use for a long time.
● Do not use in humid places such as bathroom or in shower and keep it away from water.
● Please use only the included cable.

尺寸：ø106 x 151 毫米
重量：288g（不含電線）
材質：ABS、PC、PP
組成：日出喚醒鬧鐘燈、說明書、DC
USB 電纜線(1A)、內置 CR2032 電池用
於時間記憶
電源： DC USB 電線（隨附）
額定輸入：5V/1A
功耗：最大3W
製造日期：單獨標記/中國製造
※為了提高性能，產品規格可能會更改
，恕不另行通知。

Size: ø106 x 151 mm

Weight: 288g (Excluding cable)

Material: ABS, PC, PP

Composition: Sunrise Wake Up Alarm Clock Moodlight, manual,
DC USB cable (1A), built-in CR2032 battery for time memory

Power: DC USB cable (Included)

Rated Input: 5V / 1A

Power Consumption: 3W in max

MFG Date : Marked separately / Made in China

※Product specifications may be changed without notice to
improve performance


